

Session Synopsis December 6, 2021

1. Dec 24 Candlelight physical joint worship service
 - a. Venue: Kerrisdale Presbyterian Church,
Church Hall, 2733 West 41st Ave., Vancouver
 - b. Time: 04:00 pm to 05:30 pm
 - c. Parking: North side of parking lot, or on the street
 - d. Safety: All participants wear masks and are fully vaccinated and not currently sick
 - e. Sign-in: For contact tracing.
2. Discerning Vision Session will be held on January 17, 2022 with consulting by Rev Dale Woods.
3. AGM 2022 date – March 20
4. Four Joint Services in 2022 – 3/20 (AGM); 4/15 (Good Friday), 10/9 (Thanksgiving Sunday); and 12/24 (Christmas Eve Candle Service)
5. Jean Ip Estate will be depositing the last portion of designated donation into CPC account.
6. Board of Education has received two proposals/Offer to Lease from third parties for operating Preschool and Daycare in our new church building.
7. The CPC Redevelopment Committee will be preparing to apply new loan for paying the escalated construction cost.

2021 年 12 月 6 日堂議會摘要

1. 12 月 24 日燭光實聯合崇拜

A. 地點： Kerrisdale 長老會

副堂, 2733 West 41st Ave., Vancouver

B. 時間： 下午 04:00 至下午 05:30

C. 停車： 停車場北側，或在街上

d. 安全： 所有參與者都戴口罩並已接種疫苗，目前沒有生病

e. 登記： 用於跟踪聯繫人

2. 2022 年 1 月 17 日，將在 Rev. Dale Woods 的諮詢下舉行辨別願景會議。

3. 2022 年度之<會友大會>日期為三月廿日.

4. 2022 年四次聯合崇拜日期 – 3/20 (會友大會); 4/15 (受難節), 10/9 (感恩節); 及 12/24 (聖誕前夕燭光崇拜).

5. 葉尚志遺產指定奉獻給本教會的最後一部份捐款將會存入 CPC 賬戶.

6. 教育委員會收到了兩份來自第三方的租賃提案/要約，用於在我們新教堂的幼兒園和日托.

7. CPC 重建小組將準備申請新的貸款以支付上漲的建設成本.